
Protokół Nr 3/2024

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 13 sierpnia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji według za%czonej listy obecności (za%cznik
nr 1 do protokołu). oraz zaproszeni goście:

1.

2.

3.

4.

Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
Dyrektor Złobka - Danuta Daszkiewicz;
Zastępca Dyrektora Centrum Usług Społecznych - Aleksandra Pacholczyk;
Pracownik Centrum Usług Społecznych - Beata Rogowska.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Beata Kalla, która po powitaniu
zebranych zaproponowała nas%.pujący jego porządek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwa%: w sprawie ustalenia
wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku i klubie dziecięcym w Gminie Sępólno
Krajeńskie oraz wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie;

4. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. uchwalenia Regulaminu świadczenia usług
transportowych ,,DOOR TO DOOR" dla osób z potrze% wsparcia w zakresie
mobilności oraz wykluczonych komunikacyjnie z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie";

5. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przeprowadzenia wyborów uzupełniających
Sołtysa oraz członków Rady Sołeckiej w Sołectwie Komierowo;

6. Wolne wnioski i zakończenie.

1.

2.

3.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Ad.3. Dyrektor Żłobka przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
uchwa%: w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku i klubie dziecięcym
w Gminie Sępólno Krajeńskie oraz wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie (za%cznik
nr 2 do protokołu). Poinformowała, że do tej pory opłata wynosi 13% najniższego
wynagrodzenia. Poinformowała, że od miesiąca października wchodzi w życie rz4dowy
program ,,Aktywny Rodzic", zgodnie z którym rodzice otrzymują refundacje kosztów pobytu
dziecka w żłobku i klubie dziecięcym. Wobec powyższego proponuje się zwiększenie opłaty,
bo i tak nie %dzie ona obciążała rodziców, a gmina dostanie większe środki rz4dowe. Dodała,
że propozycja obejmowała podwyżkę do 20% najniższego wynagrodzenia, ale podczas
swojego posiedzenia Komisja Budżetu zasugerowała podwyższenie opłaty za pobyt dziecka do
25% najniższego wynagrodzenia. Nadmieniła, że rodzice ponosiliby tylko koszt opłaty za
wyżywienie, którą proponuje się podwyższyć do 12zł. dziennie. Pan Czerechowski oraz Pani
Bukolt zwrócili uwagę, że może pojawić się problem z podwyższoną opłatą w momencie kiedy
program się skończy. Dyrektor Złobka powiedziała, że jest za tym, aby pozyskiwać środki dla

nr

1



gmiiiy kiedy '3est to możliwe. Nie sądzi, aby te doplaty się skoiiczyły, ale będą mieli jedną z
najwyższych opłat.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały (opłata za
pobyt dziecka w wysokości 25% najniższego wynagrodzenia oraz opłata za wyżywienie w
vvs7sokosci 12zł.).

Ad.4. Pracownik Centrum Usług Społecznych przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie uchwalenia Regulaminu świadczenia usług transportowych ,DOOR TO
DOOR" dla osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności oraz wykluczonych
komunikacyjnie z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie" (za%cznik nr 3 do protokołu).

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Sekretarz Gminy przedstawił Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie
przeprowadzenia wyborów uzupełniających Sołtysa oraz członków Rady Sołeckiej w
Sołectwie Komierowo (załącznik nr 4 do protokołu). Zaznaczył, że projekt uchwały został
przygotowany w związku z pisemną rezygnacją dotychczasowego sołtysa oraz trzech członków
rady sołeckiej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Wobec braku wolnych wniosków po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca
zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Beata Kalla
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